
Zápis č. 38 ze schůze rady obce konané dne 22. prosince 2020 v 16:30 hodin v místnosti 

OÚ Oskava 

Přítomni: Ing. Stanislav Hýbner, Ing. Anna Beránková, Ing. Robert Pik, Ing. Zbyšek Adamec, 

Omluveni: Ing. Vladislava Navrátilová 

Zapisovatelka: Ing. Anna Beránková 

Program:  

1. Zahájení 

2. Určení zapisovatelky 

3. Různé 

4. Usnesení a závěr  

 

K jednotlivým bodům připraveného programu: 

 

1. Zahájení: 

Starosta obce přivítal členy rady, zahájil zasedání a přednesl připravený program. Přítomni jsou čtyři 

členové rady, je usnášení schopná. 

2. Určení zapisovatelky: 

Zapisovatelkou byla zvolena Ing. Anna Beránková.  

3. Různé: 

1. Rada obce byla seznámena se stavem prací na KD Oskava, především s vícepracemi na omítkách - v 

projektové dokumentaci bylo původně kalkulováno s opravou omítek cca 10%. Stav omítek je žalostný, takže 

je nutné je opravit a vše zpevnit armováním pomocí perlinky, tak aby nedocházelo k praskání omítek. Pokud 

bychom chtěli vše opravit osekáním stávajících omítek a natažením nových (toto bylo provedeno na několika 

místech, kde omítka byla ve stavu, že úplně odpadla) náklad by byl několika násobně vyšší. Jelikož tyto 

vícepráce, jak je uvedeno v zápisu budou v cca částce 240.000,- postačí schválení RO. Zhotovitel započne s 

pracemi 4.1.2021. 

2. Rada obce schválila směrnici č. 01/2021 Poskytování cestovních náhrad, aktualizovanou na základě 

vyhlášky č. 589 z 21.12.2020. 

3. Rada obce schválila směrnici č. 02/2021 Poskytování prostředků z FKSP, aktualizovanou dle zákona 

218/2000 Sb. o rozpočtových pravidlech a souvisejících předpisů platných od roku 2021. 

5. Usnesení a závěr:  

Usnesení bylo schváleno jednohlasně (4 pro), schůze ukončena v 16:50 hodin. 

 Usnesení z 38. schůze rady obce, konané dne 22. prosince 2020  

v 16:30 hodin v místnosti OÚ Oskava 

 

1. Rada obce schvaluje opravu omítek na KD Oskava v cca částce 240.000,-. 

2. Rada obce schvaluje Směrnici č.01/2021 Poskytování cestovních náhrad. 



3. Rada obce schvaluje Směrnici č.02/2021 Poskytování příspěvků z FKSP. 

 

Usnesení bylo schváleno jednohlasně (4 pro), schůze ukončena v 16:50 hod. 

Ing. Stanislav Hýbner, starosta   .................................................................. 

Ing. Zbyšek Adamec, místostarosta      .................................................................. 


